

8D7N

Jiangnan + Shanghai Disneyland

江南上海 + 迪士尼乐园

含迪斯尼日票
全程5星酒店住宿
全程无购物站
无强制消费
纯玩纯游



TRAVEL WITH 优佳
WEBUY 旅游

WEBUY TRAVEL PTE.LTD. TA 03540

8933 1903

6016 0998

travel@webuy.global

101 Upper Cross Street #02-27/29 People's Park Centre Singapore 058357



Scan Us



WEBUY APP

HIGHLIGHTS

行程亮点

- 上海迪士尼乐园 (全日票)
Shanghai Disneyland (Full day pass)
- 广富林文化遗址公园
Guangfulin Relics Park
- 鲁迅的故居
Lu Xun former house
- 朱家角古镇
Zhujiajiao Ancient Town
- 西湖风景区
West Lake Scenic Area
- 雷峰塔
Leifeng Pagoda
- 南宋御街
Imperial Street of the Southern Song Dynasty
- 乌镇西栅景区
Xizha Scenic Spot in Wuzhen
- 苏州留园
Suzhou Liu Garden
- 南京路步行街
Nanjing Road Pedestrian Street

MEAL PLAN

用餐安排

7 Breakfast 早餐/6 Lunch午餐/5 Dinners晚餐

ACCOMMODATION

住宿安排

- 5星上海虹桥温德姆或同级
Shanghai Hongqiao Wyndham or equivalent
- 5星杭州云鲤悦AI酒店或同级
Hangzhou Yunli Yue AI Hotel or equivalent
- 5星乌镇子夜大酒店或同级
Wuzhen Ziyedahotel or equivalent
- 5星苏州和颐至格或同级
Suzhou Hoyo Zhege Hotel or equivalent

建议推荐项目

SUGGESTED OPTIONAL TOUR :

乌镇游船 + 上海黄浦江夜游 (豪华游轮)
Wuzhen Boat Tour + Shanghai Huangpu River Night Tour= Sgd 120新币/人

Service Fees 服务费:

服务费: \$96新币/人
Service Fees \$ 96 / person

-Remark-



(Lunch午餐/Dinner晚餐: 绍兴风味)

DAY1

新加坡Singapore – 上海Shanghai – 绍兴Shaoxing

- 集合于新加坡樟宜机场，飞往上海浦东机场。
Assemble at Singapore Changi Airport and flies to Shanghai Pudong Airport.
- 前往上海走进广富林文化遗址公园，可以看到整座公园如同宫殿一般漂浮在水面，也被称之为水上浮宫。
Travel to Guangfulin Cultural Relics Park in Shanghai, where you can see the entire park floating on the water like a palace, also known as the Water Palace.
- 接下来前往泰晤士小镇，欧式风格建筑的风景区，一睹全国最美书店—钟书阁的风采。
Next, you will visit Thames Town, a scenic area with European-style architecture and the most beautiful bookstore in China, Zhongshuge.
- 续程前往绍兴鲁迅的故居，也顺道参观百草园。
Continue on to the former residence of Lu Xun in Shaoxing and also visit Baicaooyuan on the way.
- 接下来，前往一条承载着仓前百姓深厚感情的仓前老街，这是一条见证古镇千年沧桑的老街。晚餐后，酒店入住休息。
- Afterward, you will go to Cangqian Old Street, which carries the profound feelings of the local people and witnesses the thousand-year history of the ancient town. Finally, you will check into your hotel for dinner and rest.

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐: 御茶宴)

DAY2

绍兴Shaoxing–杭州Hangzhou

- 早餐后，前往中华孝德园景区，乃是上虞市的新地标景区。续程前往杭州西湖景区，游览许仙和白娘子的经典景点—雷峰塔，电梯上塔后可俯瞰整个西湖全景。然后，前往杭州南宋御街，河坊街美食街。接下来前往钱塘江，钱江大潮世界奇观。
- After breakfast, you will visit the Zhonghua Xiaode Yuan Scenic Area, which is a new landmark in Shangyu City. Next, you will continue to the West Lake Scenic Area in Hangzhou, where you will visit the classic attractions of Xu Xian and Bai Niangzi, including the Leifeng Pagoda. After taking the elevator to the top of the tower, you can enjoy a panoramic view of the entire West Lake. Then, you will go to the Southern Song Dynasty Imperial Street and Hefang Street Food Street in Hangzhou. Finally, you will visit the Qiantang River and the Qiantang River Tidal Bore World Wonder.



DAY3

(Breakfast早餐/Lunch午餐: 东坡肉 /Dinner晚餐:乌镇家乡菜)

杭州Hangzhou-乌镇Wuzhen

- 早餐后前往江南最大赏花胜地 – 径山花海。径山花海各类鲜花竞相开放。景区内还有网红复古小火车，游客可以伴着火车轰鸣声徜徉在花海中。

After breakfast, go to the **Jingshan Flower Sea** which using natural resources to create a national rural park. Not only the flower landscape, you may ride the train relaxing admire the flowering in the park.

- 续程前往中国最后一个保留了最完善的水乡古镇-**乌镇西栅景区**，夜晚欣赏乌镇夜景。

Next, visit to China's last to retain the most perfect water town – **Wuzhen Xizha** scenic spot, enjoy the night view of Wuzhen.



DAY4

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐: 本帮菜)

乌镇Wuzhen-苏州Suzhou

- 早餐后，游览属于东方式的罗曼蒂克园林“留园”，粉墙黛瓦，亭台楼阁好一派江南水乡的生活景致。

After breakfast, visit the romantic garden "**Liuyuan**", which belongs to the Oriental style, with art wall and black tiles, and gardening plantations .

- 前往**诚品书店与24根罗马立柱**（2023网红打卡景点）。

After the appearance visit **BookStore Eslite** and **24 Roman columns** (a popular spot for taking photos in 2023)

- 续程继续前往苏州**金鸡湖风景区**。

Next, visit the **Jinji Lake**.



DAY5

(Breakfast早餐/Lunch午餐)

苏州Suzhou – 上海 Shanghai

- 早餐后游览前往素有“魔都威尼斯”之誉的**朱家角古镇**，打卡上海最长最大最高的石拱桥-“放生桥”。

After breakfast, transfer to **Zhujiajiao Ancient Town**, known as the "magic city of Venice", and check in the longest, largest and highest stone arch bridge in Shanghai – "**Free Life Bridge**".

- 之后前往网红地标**武康路-武康大厦**，游览**十里洋场-南京路步行区**，亚洲最大星巴克烘焙工坊，自由逛街购物。

After that, you can go to Shanghai and punch in the landmark **Wukang Road** -- **Wukang Mansion**, which is one of Shanghai's internet famous landmark.

After that, you can go shopping in the walking area of **Nanjing Road**, the largest Starbucks Roastery in Asia.





DAY6

(Breakfast早餐/Lunch午餐: 本邦菜/ Dinner晚餐: 小笼包)

上海Shanghai

●前往1192老上海风情街，位于上海世纪汇广场底下2层，是一个美食区，店家们把这里打造成了一个旧上海街区的模样，别有风味。

Visit Lane 1192 Old Shanghai Style Street is located on the basement 2 floors of Shanghai Century Plaza of food area.

●接下来前往城隍庙，无论游客或是上海人必逛非的景点。

Next, visit to Chang Huang Temple street, as most popular among in tourist.

●接下来前往徐家汇书院。晚上，夜游外滩与南京路。

●Our next stop go to Xujiahui Library. At night, visit to Shanghai bond and Nanjing Road.

DAY7

(Breakfast早餐)

上海Shanghai – 迪士尼乐园Disneyland

●早餐后，前往 上海迪士尼乐园（含全日票）。

This morning, hotel transfer to Disneyland.(Include full day pass).

DAY8

(Breakfast早餐)

上海Shanghai–新加坡Singapore

●早餐后，自由活动至集合时间安排前往机场送机返回温暖家园！

After breakfast, free and leisure till assemble time transfer to Airport back to your warm home!

●感谢您与优佳旅游一路的相伴，忆起旅途，我们期待再次与您相约之旅

It is a pleasure to have you travel with us, we look forward to your next journey and travel with Webuy.



Important Important Note: The sequence of itineraries, meals, museums, and hotel arrangements are subjected to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. All group tours except for tours to China, Hong Kong & Macau, Japan, Korea & Taiwan are conducted in English, unless stated otherwise.

重要提示：机票、行程、用餐、博物馆和酒店安排的顺序以当地地面运营商的最终调整为准。除中国、香港和澳门、日本、韩国和台湾外，所有团体旅游均以英语进行，除非另有说明。